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PhDr. Čižmár: 
Interpelácia smeruje k ponuke, ktorú údajne  dostalo mesto zo strany pána Lapitku a to je 
správa hokejbalového areálu. V akom štádiu je riešenie tohto areálu. Tam vraj bola ponúknutá 
spolupráca na tej báze, že budú schopní riešiť spravovanie, úpravu okolia a starostlivosť 
vôbec o samotné ihrisko ako aj okolie za to, že ho budú môcť následne využívať. Myslím, že 
aj takto bolo prednesené zo strany pána Lapitku, že bude to primárne určené práve pre detí 
okolitých základných škôl a budú sa tam organizovať potom aj účelovo akcie práve takéhoto 
zamerania.  
 
Ing. Kolesár: 
Hokejbalový areál, ponúka pána Lapitku a hokejbalového klubu Adler tu je. Základom tejto 
ponuky ale je starostlivosť o funkčné hokejbalové ihrisko a funkčnosť je podmienená 
položením nového štvorcentimetrového koberca na toto ihrisko, čiže kým túto záležitosť 
nemáme vyjasnenú, tak nemôžme pristupovať ani ku správe lebo verím, že nikto nebude robiť 
správu ak nebude môcť užívať toto ihrisko, preto zatiaľ tento materiál ešte nebol posunutý ani 
na prerokovanie v komisii, kým nevieme i  komisii kultúry mládeže a športu dať stanovisko 
kedy by tento priestor mohol byť opravený a či to zapadá do koncepcií. Upozorním len, že 
tento areál má niekoľko návrhov na využitie, čiže bude musieť sa i komisia a následne 
poslanecký zbor vyrovnať s tým, aké bude určenie. Hokejbalové ihrisko ale je v pláne 
i investícii, ktoré ste schvaľovali pri zmene rozpočtu, takže vidím tam veľkú šancu, len naozaj 
bez opravy povrchu to ihrisko, aspoň tak ma informoval aj pán Lapitka je nefunkčné. S touto 
technickou otázkou sa musíme vysporiadať ako prvou, potom vieme riešiť tú organizačnú 
otázku správy ihriska.  
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